

15 أيلول/سبتمبر 2021

16:00 – 17:30 بتوقيت وسط أوروبا الصيفي (جنيف)

10:00 – 11:30 بالتوقيت الشرقي (نيويورك)



هيلين لاندemor أستاذة علوم سياسية في جامعة ييل، حيث تدرس النظرية السياسية. إنفا كاتبة الحكمة الديمقراطية (دار نشر جامعة برينستون: 2013، جائزة سيبيرت (2015)؛ والديمقراطية المفتوحة (دار نشر جامعة برينستون 2020).



جان-وييرنير مويلر هو أستاذ روجير ويليامس ستراوس للعلوم الاجتماعية في جامعة برينستون. تشمل كتبه قواعد الديمقراطية (2021) وما هي الشعبية؟ (2016)، الذي ترجم إلى 25 لغة. يكتب بانتظام لصحيفة الغارديان، ومجلة London Review of Books.



صنع **مارتن تشونغونغ** التاريخ مرتين في العام 2014، عندما أصبح أول إفريقي، وأول شخص غير أوروبي ينتخب أمين عام للاتحاد البرلماني الدولي. يتمتع بأكثر من ثلاثة عقود من الخبرة، والمعرفة في مجال البرلمان على الصعيد الوطني، والدولي. لقد كرس حياته المهنية لتعزيز الديمقراطية، وبناءها في العالم.

مع الضيف المتحدث أو **أونغ كي نيوت** – رئيس اللجنة الممثلة لهولندا (برلمان ميانمار المنتخب في تشرين الثاني/نوفمبر 2020).

ويدير حلقة النقاش **رافي أغراوال**، رئيس تحرير مجلة Foreign Policy. قبل الانضمام إلى Foreign Policy، عمل أغراوال في سي إن إن لأكثر من عقد، بما في ذلك كمدير مكتب ومراسل لشبكة نيو دلهي. تشارك جائزة Peabody، وثلاث ترشيحات أي بي بفضل عمله كمنتج تلفزيوني.

وللإجابة على هذه الأسئلة، والكثير غيرها، أعد الاتحاد البرلماني الدولي حلقة نقاش افتراضية تضم مفكرين بارزين حول الديمقراطية للنقاش والمناقشة لمدة 90 دقيقة.

لكن هل هي فعلاً في أزمة؟ هل يمكن للديمقراطية أن تتعشعشع وتخدم الشعب؟ كيف يمكن للبرلمانات، والبرلمانيين التواصل بشكل أفضل مع الشعب الذي من المفترض أن يمثلوه؟ أو هل نحتاج إلى أشكال جديدة من الديمقراطية تكون أكثر انفتاحاً وتشاركاً؟

مع العدد المتزايد للأنظمة القمعية والاستبدادية، والهجمات على البرلمانات، والاستياء الانتخابي جراء الأحزاب والعمليات السياسية التقليدية حول العالم، يبدو أن الديمقراطية لم يسبق لها وأن كانت أكثر ضعفاً.

إن حلقة النقاش متاحة للجميع، لا سيما البرلمانيين.
تتوفر الترجمة الفورية إلى الفرنسية.

التسجيل:

press@ipu.org



Is democracy really in crisis?

An IPU virtual panel on Democracy Day 2021

15 Sept 2021

16.00-17.30 CEST (Geneva)

10.00-11.30 ET (New York)

S
P
E
A
K
E
R
S



H el ene Landemore is Professor of Political Science at Yale University, where she teaches political theory. She is the author of *Democratic Reason* (Princeton University Press, 2013, Spitz prize 2015); and *Open Democracy* (Princeton University Press, 2020).



Jan-Werner Mueller is Roger Williams Straus Professor of Social Sciences at Princeton University. His books include *Democracy Rules* (2021) and *What is Populism?* (2016), which has been translated into 25 languages. He regularly writes for The Guardian and the London Review of Books.



Martin Chungong made double history in 2014 by becoming the first African and first non-European to be elected as IPU Secretary General. He has more than three decades of experience and knowledge of parliaments at national and international levels. He has dedicated his professional life to promoting and building democracy worldwide.

With guest speaker **U Aung Kyi Nyunt** – Head of the Committee Representing the Hluttaw (Myanmar Parliament elected in November 2020).



Moderation by **Ravi Agrawal**, Editor in Chief of Foreign Policy. Before joining FP, Agrawal worked at CNN for more than a decade, including as the network's New Delhi bureau chief and correspondent. He has shared a Peabody Award and three Emmy nominations for his work as a TV producer.

With a rising number of authoritarian and repressive regimes, attacks on parliaments and electoral dissatisfaction with traditional political parties, it seems that democracy has never been more fragile.

But is it really in crisis? Can democracy rebound and still deliver for the people? How can parliamentarians better connect with the people they are supposed to represent? Or do we need new forms of democracy that are more open and participative?

To answer these questions and many more, the IPU has put together a virtual panel of pre-eminent thinkers on democracy for 90 minutes of discussion and debate.



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

The panel is open to all, especially parliamentarians.
French interpretation available.

Registration:
press@ipu.org

